
SPRAWOZDANIE  

z pracy sołtysa i rady sołeckiej wsi Lubomierz za 2007 rok  

 
W okresie sprawozdawczym odbyły sie 2 zebrania wiejskie i 5 zebrań rady sołeckiej.  

 
Glównymi tematami tych zebrań byly sprawy:  

 ocena realizacji budżetu gminy za 2006 rok ze szczególnym uwzglednieniem zadań 
gospodarczych w Lubomierzu,  

 ustalenie wniosku do budżetu na 2008 rok,  
 bezpieczeństwo, porzadek i czystość na terenie Lubomierza  
 gospodarka lasem gminnym (dokonano wymiany gajowego)  
 przygotowanie do sezonu letniego i zimowego,  
 przygotowanie i udział wsi w uroczystosciach gminnych i miejscowych :Zlot 

Szlakami Papieskimi, Turniej wsi, Gorczanskie Lato, Dożynki Parafialne,  
 festyn pn. ,,Zakonczenie Lata",  
 sprawy bieżące wsi.  

Nawiązalismy wspólpracę z samorządem Margonina. W ramach tej wspólpracy 
przyjmowalismy w Lubomierzu młodzież i przedstawicieli tamtejszego samorządu na czele z 
Burmistrzem. Nastapiła też wymiana wypoczynku młodziezy w okresie letnim i zimowym. 

Nasza młodziez wypoczywała na terenie pięknych jezior Margonina  

W roku 2007 na terenie Lubomierza wykonano m. in.:  

 rozpoczęto budowę sali gimnastycznej przy szkole nr.1,  
 wykonano ok.300 mb. chodnika przy drodze wojewódzkiej,  
 odbudowano drogę osiedlowa z nawierzchnia asfaltowa do os. Madrówka,  
 wykonano oświetlenie uliczne od remizy OSP do osiedla Dziedziny  
 wyżwirowano 3 drogi  

Nadal wielkim problemem dla mieszkanców Lubomierza są drogi i mostki. Na 
wszystkich zebraniach dominował ten problem, a szczególnie budowa mostu do 
osiedla Pyrze, Sobczaki, Mizery. Na odbudowę czeka co najmniej 20 dróg.  

W realizacji powyższych zadań wspólpracowałem z radą sołecką, radnymi, dyrektorami 
szkól, OSP, radą parafialną i mieszkańcami Lubomierza  

Sołtys, rada sołecka i mieszkańcy Lubomierza dziękują Wójtowi i Radzie Gminy za 
zrealizowanie zadania na terenie Lubomierza w 2007 roku i proszą o realizacje wniosków 

zgłoszonych do budżetu na 2008 rok  

  

Sołtys 

Piotr Doll  


